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Datum: 2024-03-18 

INTERPELLATION 
Kommunfullmäktige 

  

Interpellation ställd till grundskolenämndens ordförande 
Rasmus Lenefors (S) om evakueringen av Solfagraskolan 

Solfagraskolan är i behov av nya lokaler och ska därför byggas om. Den 
ursprungliga planen var att skolan skulle fortsätta bedriva sin verksamhet i 
befintliga lokaler fram till sommaren 2025.  

I december fattade förvaltningsledningen beslutet att skolan ska evakueras 
till paviljongerna vid Källbrink, där Utsäljeskolan har bedrivit sin 
verksamhet under tiden deras nya skola har byggts.  

I januari tog ordförande i nämnden beslut om att påskynda evakueringen till 
sommaren på grund av att lokalerna bedöms som otjänliga efter en kontroll 
av HUSF. Vårdnadshavare fick information i februari om att deras barn 
måste lämna skolan redan till sommaren. 

Oppositionen fick aldrig ta del av potentiella evakueringslösningar innan 
beslutet fattades och nu är det ont om tid att hitta en lösning närmare 
elevernas bostadsområde. I beslutsunderlagen med de olika 
evakueringslösningarna finns inga djupare resonemang om bussning eller 
fritidsverksamhet. Man konstaterar att bussning är nödvändigt men 
fritidsverksamhet nämns inte.  

För att hitta den bästa möjliga lösningen för eleverna borde 
fritidsverksamhet i kombination med bussning vara en central del i 
beslutsunderlaget.  
 
Med anledning av ovanstående frågar jag grundskolenämndens 
ordförande Rasmus Lenefors (S):  

Hur tänker man lösa fritidsverksamheten? 

Borde inte fritidsverksamheten funnits med i underlaget när man valde 
evakueringslösning? 

Varför valde man lösning innan man hade kommit längre i planeringen av 
bussningen och fritidsverksamheten? 

 

Hampus Holmgren (M) 
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